
zAPIS zE zASEDATI Sxot sKE RADv z5 n uS BRNo,lrHoMoRAvsxn uArrlnsri z
xoruaruE DNE 30.08.2016

Piftomni: Ing. Zuzana Hrdovd, Hynek Srenk, Mgr. Petr Semrdd, Ing. NaddZda
Kiemedkovd, Mgr. Jan Bldha, Mgr. Jakub Vesellf
Host6: Mgr. Olga BauerovS, Mgr. Hana Sebelov6

ZasedAni bylo svolSno v souladu s Jednacim i6dem Skolsk6 rady dne 23. 08. 2016
prostiednictvim e-mailu, dlenov6 Skolsk6 rady obdrZeli ndsledujici dokumenty:
pozvdnku s n6vrhem programu, Vlirodni zprAvu za Skolni rok201,5/201,6, Dodatek d. 4
k SVP ZV "Usp6ch - Otevirdme ddtem sv6t rispdchu", prezentaci vfsledkri dotazniku
Spokojenost rodidfi - zp\tn|vazba.

ZasedAnf bylo zahdjeno v 16.00 hod, piitomno bylo v5ech 6 dlenri Sl<olsk6 rady fddle SR),
pani ieditelka a Mgr. Sebelova.

Program zased6nf:
L. Zahljeni
2. Schvdleni programu
3. Dodatek d. 4 k SVP ZV "Usp6ch - Otvirdme d6tem sv6t risp6chu" - projedndni
4. Vlfrodni zprAva za Skolnf rok201.512016 - projednSni
5. Urovei diskuze mezi dleny SR

6. Krftk6 shrnuti dotaznikovych Setieni fdotaznfkov6 Setieni Skoly podporujici
zdravi, dotaznfkov6 Setienf za SRI

7. Rrizn6
8. ZAvEr

Zaseddnf zahAjila piedsedkyn6 5R, kter6 piivitala v5echny piitomn6. Po n|vrzich
na dopln6ni programu o bod 7 bylo hlasovdno o programu jako celku. Program byl
schvflen[6-0-0).

K zaslan6mu materi6lu m6li dlenov6 SR dotazy v oblasti nadan'fch a mimoi6dn6
nadany'ch Zlkfr, zabezpeteni vzd6ldvAni i,6kfi se speci6lnfmi vzdllAvacimi potiebami
a ohlednd ndkterych formulaci. Na dotazy odpov6d6la pani ieditelka, i,e zaslany materidl
zatim neproSel formdtov6nim a neni tedy textem finSlnfm.
Upravf se na strand druh6-v oddflu Vybavenf Skoly se piid6 v druh6 vdt6 souslovi
,,a vevolnfch hodin6ch". Piedposlednf v6ta se nahradi textem: ,,Skolni ndbytek, udebni
pomricky a vybavenf Skoly je na vynikajici f rovni."

Usneseni: SR projednala Dodatek t. 4 k SVP ZV "Usp6ch - Otvirdrne d6tem sv6t itsp6chu",
kterli bude po ripravdch vloZen na spolednli web dlenrim SR k odsouhlaseni.
Hlasovdnf: 6-0-0
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Pii projednAv|ni tohoto dokumentu zazn\ly dotazy na podet ZAkfi se zdravotnim
postiZenim, na kapacitu Zdkri [v dokumentu uvedeno 450J, na podty pracovnfkfi Skoly.
Ing. Kiemedkovd se dotdzala, prod je na str. 5 uvedeno, Ze nebyla provedena i.6dnA
kontrola eeskou Skolnf inspekcf? RMC Brno - Slatina v prribdhu dan6ho Skolnfho roku
projedndvala 3 Vysledky Setieni CSt. panf ieditelkou bylo odpovdzeno a vysvdtleno,
Ze Inspekce CSt byla provedena v 6/201.5 a je tedy uvedena ve VZ za Skolni rok
201.4/201.5, Setienf CSt na zdklad6 stiZnosti [pievdZn6 jednoho rodide) se jako inspekdni
dinnost nevykazuje, a proto nejsou uvedena anr opatieni zavedenA na zAkladd zji5t6ni
CSt. pro upiesndnf ve Skolnim roce 201.5 /2106 byla jedna stiZnost na mateiskou Skolu
a jedna smdiovala do zdkladni Skoly. Tieti stiZnost spad6 ai do Skolnfho roku
2016/201,7. DAle se Ing, Kiemedkovd dotlzala na kontroly proveden6 jin5imi
kontrolnimi org6ny [str. 5), konkr6tn6 na Zpr6vu nez6visl6ho auditora za rok 201.5
a zji5t6n6 nesprdvnosti. Pani ieditelka sddlila, 7e provdii sprdvnost textu na str. 6 k t6to
problematice. Ddle bylo sd6leno, i,e i text VZ neproiel korekturou a neni jeStd konednlim
dokumentem. Bylo diskutovdno o Napliovdni cilri Minim6lnfho preventivnfho programu
[str. 13), piedev5fm o utvfieni piizniv6ho sociSlniho klimatu ve tiid6ch a prohlubovdnf
dobrl;ich vztahfi mezi i,6ky. Na str, 1-5 je uvedeno, i,e "viichni uiitel| na konci ikolniho
roku zhodnotili prdci s vlastn{ tildou. V hodnocenf uvedli, na co se v prdci se tl{dou
zamdfili, co se jim spoleind podalilo a na iem je tieba jeitd pracovat".lng. Kiemedkov6
po26dala pani ieditelku o toto hodnoceni za tifdu 4.8 na pifSti zaseddnf SR, ttta str. L5 je
uvedeno: "TU se v souladu s Minimdlnim preventivnim programem zamdlili piedevi{m na
oblasti: Pravidla sluindho chovdni - pozdrav, oslovovdn( jmdny, chovdnI na kulturnfuh akcf,
respektovdni fddu a reiimu". Ddle bylo diskutovdno o frovni a kvalit6 vliuky dle
jednotlivlich uditehi. Bylo konstatov6no, i.e i z dotazniku Spokojenosti rodidfi vyplyvA,
Ze vdt5inou jsou rodide se Skolou spokojeni, probl6m v5ak nastdvA,kdyi. dojde k vfmdnd
TU piedev5im na prvnim stupni za "m6nd kvalitnfho" uditele. Byly sddleny konkr6tni
poznatky a skutednosti. V diskuzi k tomuto bodu ddle vystoupili Mgr, Vesely, Mgr. Bl6ha,
Ing. HrdovA a pan Srenk.
Usneseni: SR projednala Vfrodni zprAvu za rol< 2015/2016, kter6 bude po ripravdch
vloZena na spolednli web dlenfim SR k odsouhlaseni.
Hlasovdni: 6-0-0

Z dfivodu dasovyich moZnostf pani piedsedkyn6 byl bod d. 6 projedndn pied bodem d. 5.

Panf piedsedkynd poi.ldala pani ieditelku o sd6leni vlisledkri dotaznikov6ho Setienf
Stoly podporujfci zdravi. Pani ieditelka uvedla, i.e vlisledky tohoto Setienf budou
uveiejndny na webu Skoly, nicm6nd lze konstatovat, ie dotaznik vyplnilo I52 i,Akt),92
rodidri a 26 dlenri pedagogick6ho sboru. Dotaznik zpracoval Stdtni zdravotnf fstav,
celkov6 hodnoceni bylo 8,1.7 bodri, coi, je velmi pozitivni odezva (maximum je,10 bodri).

Pani piedsedkyn6 prezentovala do:aznfkov6 Setieni za SR, tedy Spokojenost rodidfi -

zpltnA vazba. elenov6 Sn pfedem obdrZeli VlTsledky tohoto Setieni [podrobnlf popis
vystupri z dotazniku) vdetnd pifloh. Bylo konstatov6no, i,e na dotaznik odpov6d6lo 35 o/o

roditri v5ech ZAkti Skoly, ale nelze ov6iit, kolika rodidrim byl skutedn6 zasldn,
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Rodide Zdkfi jsou se Skolou celkov6 spi5e spokojeni. V6t5ina respondentri je spokojena
s projektovou iinnosti Skoly a mimoikolnimi aktivitami, velice kladnd hodnoti vybavenf
a zAzemi 5koly, v neposledni iadd ocefiuji prdci tiidnich uditehi, piedev5im na prvnim
stupni ZS, Rodlde volajf po zvySeni poZadavkti na d6ti, vy55f rirovni kvality vyudovdnf
a zlep5eni komunikace, Vfstupy dotazniku byly pieddny vedeni 5koly, kter6 s nimi bude
d6le pracovat. Na ndkter6m z dal5ich zaseddni Sn pfedloii pani feditelka ndvrhy
z dotazniku vyp llfva j ici.
Usnesenf: SR bere na v6domi V1;Tsledky dotaznikov6ho Setieni.
Hlasovdni: 6-0-0
ZasedAni SR opustila pani piedsedkyn6 Ing. Hrdovd.

5. Urovefi diskuze mezi dleny 5R

Tento bod navrhl k zaYazeni Mgr. Veselli pi'i mailov6 komunikaci dlenri Sn
k problematice stojanfi na kola. Pan Srenk sddlil, Ze vSichni dlenov6 Sn lsou zdstupci
n6jak6 strany (za rodide i,6kfi, pedagogicky sbor nebo zfizovatele) a maji prdvo
na vyjddieni sv6ho n6zoru. Domniv6 se, Ze argumenty pro dleny pedagogick6ho sboru
byly fidelov6 naformulov6ny tak, aby moZnost umfstdnf stojanri na kola nebyla
podpoiena. Na to reagoval Mgr. Veselli, kterli popsal postup projednAnf problematiky
v pedagogick6m sboru a sd6lil, Le dlenov6 Sn v mailu obdrZeli piipominky,
kter6 na jedn6ni pedagogick6ho sboru zazn\ly a Mgr, Vesellf je sepsal. Pani ieditelka
piipojila svfij ndzor na frovei komunikace, kdy nikdo z dlenri pedagogick6ho sboru
nikdy nepouZfv6 smdrem ke dlentim Sn formulace "alibisticky argument" apod.
Ing, Kiemedkovd se dotdzala na moZnost ankety ti jin6 formy zji5t6ni, zda by rodide
stojany u Skoly uvitali. Na zaddtku Skolniho roku budou rodide dostdvat ze Skoly i jin6
informace, bylo by tedy moZn6 tento dotaz k n6demu piipojit. Pani ieditelka sd6lila,
Ze vedenf Skoly se tim zabyvalo a hned na zaddtku zdii budou rodide osloveni s touto
moZnosti. V];isledky zji5tdni budou dlenrim SR sd6leny a podle vysledku s nimi bude Skola
dfle pracovat. Obecnd bylo konstatovdno, i.e rlrovefi diskuze mezi dleny SR se zlep5ila,
Ze je tieba se navzdjem respektovat a piijimat nAzory ostatnfch.

7, Rfizn6
a) Nabfdka krouZkri ve Skolnim roce 201612017. Panf ieditelka informovala o tom,
Ze vedeni Skoly sestavilo pestrou nabidku krouZkri na nast6vajicf Skolni rok.
b) Naqi5eni kapacity ve Skolnf druZin6. Panf ieditelka informovala o z6pisu navySenf
kapacity So od 01.09.2016. Piednostn6 je 5D pro i.Aky 1. - 3. rifd, dSle dle aktudlniho
zAjmu d6tf di rodidfi,
c) Pif5ti zaseddni SR. Na ndkter6m z piiStich z,asedAni Sn Uy pani ieditelka chrdla
piedloZit Zhodnoceni a naplndni koncepce ieditelky ZS. Pff5ti zased6ni 5n Uy se m6lo
konat v druh6 polovind Y|jna z dfivodu schvdlenf ndkterlich dokumentfi. PiesndjSi termin
bude upiesn6n, panf ieditelka bude kontaktovat panf piedsedkyni.

Vzhledem k tomu, Ze

ukonieno v 18.25 hod.
nebyly vzneseny dalSi ndmdty ani poZadavky, bylo zasedAni SR

Zapsala: Ing. NaddZda Kiemedkov6

0v6iila: Ing. Zuzana H rdov
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